
KOMISE PRO ROZVOJ SÍDLIŠŤ RADY MĚSTA KOLÍNA 

Zápis z jednání ze dne 6. 4. 2016 

Přítomni: JUDr. Molnár Karel, Vendlová Božena, Vladyka Pavel, Matuška Daniel, Ing. Kubík 

Zdeněk,  

Hosté:   Ing. Martin Tichý - ORR, 

Omluveni: Hladíková Pavlína, Šimon Jaroslav, Křapka Petr, Šrámek Jiří, 

 

Program jednání komise 

1. Zahájení jednání 

   Jednání bylo zahájeno v 16:30 v zasedací místnosti ORR.  

2. Ing. Martin Tichý 

   Informace o pokračování revitalizace sídlišť a budování dalších hřišť pro děti, 

informace o stavu centrálního hřiště v ulici Rimavské Soboty. Představení studie 

návrhů kontejnerových stání na sídlišti. 

3. Pavel Vladyka  

   Z podnětů správců domů: 

Paní Alena Klabusayová, Rimavské Soboty 905 – Původně travnaté plochy, které na 

některých místech rozjezdila technika, se asi nechají dorůst přírodou. Týká se to i 

plácku mezi kontejnerovými přístřešky před naším vchodem čp. 909 (viz foto), který 

pracovníci při úpravách využívali jako příjezdovou cestu, takže původní trávník 

téměř zmizel. Rádi bychom, aby na tuto plochu už nejezdila auta, ať je zase zelenou 

a ne rozježděným blátem Proto navrhujeme umístit podél okraje u silnice nějakou 

zábranu – nejvhodnější by asi bylo pár větších kamenů (jako jsou teď nově u 

severozápadního okraje areálu plaveckého bazénu). 

  



 

Paní Půžová Alena, Žižkova 386 – náměty:  

- posilovací nebo dětské hřiště nebo multifunkční workoutové hřiště před domem 

(jedná se o nevyužitou travnatou plochu, na které kdysi bývalo dětské hřiště) 

- oprava slepé silnice před domem 386 a 385 a její možné rozšíření o parkovací 

místa (všude se staví nové domy, viz Planet dům, ale na parkovací místa se 

zapomíná) 

- lavičky před i za domem 

 

   Osloven jsem byl panem Tomášem Dostálem z Bachmačské ulice ohledně 

špatného stavu stromů, o kterých jsem již informoval v příloze zápisu z 

minulého jednání komise. 30. 3. 2016 jsem e-mailem oslovil obor životního 

prostředí: 

   Nerad Vás zdržuji, ale rád bych se na Vás obrátil s prosbou o pomoc či informaci. 

Kontaktoval mě v rámci naší Komise pro rozvoj sídlišť pan Tomáš Dostál z 

Bachmačské 702 ohledně stromů před jejich domem (dle mapy Stromy pod 

kontrolou by mělo jít o břízy bělokoré č. 33, 34, 35). Ze stromů padají větve a hrozí 

dle jejich názoru jejich zlomení a ohrožení okolí. Včera byl poměrně silný vítr a tak 

se jejich obavy ještě zvýšily. Rád bych Vás požádal o prověření stavu, případně 

zjednání nápravy. Předem děkuji za jakoukoliv informaci, kterou bych mohl 

odpovědět na reakci pana Dostála, aby bylo vidět, že na tom pracujeme a nejsou 

nám problémy našich obyvatel lhostejné. 

   Na sídlišti v Kutné Hoře jsem se inspiroval dopravním značením, informujícím o 

pravidelném úklidu komunikací. Díky tomuto řešení by nebylo nutné využívat 

přenosných značek a snížit by se mohly i problémy se zaparkovanými vozy, které na 

komunikaci zůstávají.  

  
 

   Doporučuji ve spolupráci s firmou AVE plánovat svoz odpadu ze sídliště Rimavská 

Sobota (případně dalších míst) mimo dobu od 7:15 do 8:00. V jednosměrných 

ulicích, především v ulici podél domu 868 a 869 dochází v kritickém čase 



k zablokování ulice. Řidiči pospíchající do práce pak objíždí popelářský vůz po 

chodníku, po kterém chodí děti do školy a zbytečně tak vzniká riziko nehody. 

   Dále doporučuji označení patníku určeného pro potřeby psů, nedaleko hřiště pro 

děti u silnice K nemocnici, směrem ke Kauflandu, za domem 924 až 926. Ideálně 

piktogramem, tak aby bylo srozumitelné pro všechny děti, že toto není místo ke 

hraní.  

   K úvaze dávám i možnost vybudování oploceného prostoru, kde by bylo možné 

bez rizika psy volně pouštět a nabídnout tak alternativu k venčení psů na hřištích.  

4. Božena Vendlová 

   Upozorňuje na časté přeplnění odpadkových košů u nově vybudovaných hřišť 

v ulicích Funkeho a Rimavské Soboty. 

5. Závěr 

   Termín příštího jednání komise 4. 5. 2016 od 16:30 hodin. 

  

Zpracoval:  

 
 

  

Vladyka Pavel 

předseda Komise pro rozvoj sídlišť 

 

         


